
证书号：ISC-2025-1908

兹 证 明

金卡智能集团股份有限公司
统一社会信用代码：91330000691292005R

注册地址：浙江省温州市乐清经济开发区纬十七路 291号

生产经营地址：浙江省杭州经济技术开发区金乔街 158号

浙江省杭州市钱塘区元成路 161 号

符合 GB/T 19022-2003/ISO10012-2003《测量管理体系-测量过程和测量设备的要求》标准的全部

要求，对产品质量、经营管理、环境监测、安全防护、能源管理等方面起到计量保障作用。特发此

证（认证范围见证书附件）。

This is to certify your measurement management system conforms to all the requirements of
ISO10012:2003 “ Measurement management system-Requirements for measurement process and
measurement equipment”.

首次发证日期：2020年 06月 06日
本次发证日期：2025年 04月 21日 有效日期：2030年 06月 05日

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审查报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

测量管理体系认证（AAA）证书
MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATE

证书二维码



证书号：ISC-2025-1908

认证范围：智能燃气表、智能流量计控制器、家用可燃气体探测

器的设计、开发、制造及技术服务;工业及商业用途可燃气体探测器

的设计、开发

测量管理体系认证（AAA）证书 附件
MEASUREMENT MANAGEMENT SYSTEM(AAA) CERTIFICATEATTACHMENT



Registration No.：ISC-2025-1908

This is to certify that

Yashan Yahui Pipe Fitting Co.,Ltd

The social credit code：91330000691292005R

Registered Address: No.291,Weishiqi Road,Economic Development Zone,Yueqing,Wenzhou City,Zhejiang,P.R.China

Audit Address: No.158,Jinqiao Street,Economic and Technological Development Zone,Hangzhou City, Zhejiang,P.R.

China；No.161 Yuancheng Road,Qiantang District, Hangzhou City,Zhejiang, P.R.China

This is to certify your measurement management system conforms to all the requirements of
ISO10012:2003 “ Measurement management system-Requirements for measurement process and
measurement equipment”.

Date of first Issue：2020-06-06

Issue Date：2025-04-21 Expiration Date: 2030-06-05

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Cert code

MEASUREMENT MANAGEMENT
SYSTEM(AAA) CERTIFICATE



Registration No.：ISC-2025-1908
This certificate covers the following scope of

Design,development,manufacture and technical services of

intelligent Gas meter,intelligent flowmeter controller and household

combustible gas detector;design and development of combustible gas

detector for Industrial and commercial use

MEASUREMENT MANAGEMENT

SYSTEM(AAA) CERTIFICATEATTACHMENT


